
Inbreng GroenLinksfractie begroting 2024 

  

We hebben het vandaag over de begroting van 2024 en de Najaarsbrief 2023. De 
GroenLinksfractie kan zich vinden in deze begroting. De insteek is sociaal en groen.  

  

We zijn blij met de inzet op meer welzijn met minder zorg als gevolg. De gestarte projecten 
om vooral de toegang voor ondersteuning te verbeteren en de sociale basis te versterken 
helpen hier ook bij.  

  

Er liggen grote uitdagingen vooral in de jeugdzorg met de ingezette hervormingsagenda. 
Inzetten op de zorg voor jongeren met multi-problematiek en complexe zorgvragen blijft van 
groot belang. Die vallen nu te vaak buiten de boot.  

  

We staan vol achter de inzet het aantal sociale huurwoningen in onze gemeente te 
vergroten en staan achter het verantwoordelijkheid nemen voor de opvang van 
vluchtelingen en het komen tot een permanent AZC. 

  

De energiearmoede wordt door dit college in samenwerking met nationale maatregelen 
goed opgepakt. De inzet van energiecoaches loopt en begint zijn vruchten af te werpen. Zij 
hebben een substantiële bijdrage geleverd aan het worden van de duurzaamste gemeente 
van Nederland. Mooi dat de inzet wordt uitgebreid.  

  

De ontwikkeling van het zonnepark langs de A28 bij Vries waarbij de landschappelijke 
inpassing veel aandacht zal krijgen komt dichterbij. Tenzij de landelijke ontwikkelingen dit 
blokkeren. Er is volop aandacht voor de verduurzaming van het kernvastgoed van de 
gemeente zelf.  

  

De inrichting van het Noordma gebied tussen Zuidlaren en De Groeve als natuurgebied komt 
steeds dichterbij. In de raad hebben we afgelopen week nog een besluit genomen dat weer 
een stap in de goede richting is. 

  

De GroenLinksfractie heeft de volgende vragen en aandachtspunten:  



1. In 2024 valt de energietoeslag weg. Dan hebben we alleen nog het Crisisfonds? Tot 
op heden zijn 16 aanvragen ingediend. Hoe ziet het college de werking van het 
Crisisfonds in 2024? Zijn hiervoor dan voldoende middelen?  

2. Wanneer komt het college met de actualisering van het accommodatiebeleid 2.0? 
We missen de dorpshuizen en de bibliotheek Eelde onder het kernvastgoed! 

3. Gaat het college een campagne inzetten om tot een betere scheiding van vooral 
plastic afval te komen? 

4. Kan het college toezeggen dat de natuurwaardenkaart en soortenmanagementplan 
ook daadwerkelijk wordt opgeleverd in 2024?  

5. Tynaarlo valt in de prijzen als duurzaamste gemeente. Dat is mooi. Maar wat is de 
inzet van het college om de netcongestie op te lossen? Wanneer de zon schijnt 
beginnen ze zonnepanelen uit te vallen! 

 
 

Hartelijke groet, 

 
Gea Bijkerk 

 

Fractievoorzitter | GroenLinksTynaarlo | (06) 52199971 

 


